

Guide for Summer Hostel Application 2022

Application period	Release of application result
April 25 – May 6, 2022	mid-May 2022 (TBC)

- (1) The residence period of the 2nd semester in 2021/2022 will be due on Saturday, May 21, 2022, 3:00pm. The hostels will be closed for cleaning after then.
- (2) The summer residence period and required hostel fees are listed as follows:

Residence Periods	Fees
<u>Phase 1</u> 21/05/2022 - 11/06/2022 (21 days)	HK\$1,470
<u>Phase 2</u> 11/06/2022 – 09/07/2022 (28 days)	HK\$1,960
<u>Phase 3*</u> 09/07/2022 – 06/08/2022 (28 days)	HK\$1,960

The daily rate of the above three residence periods is HK\$70. Summer residence after 06/08/2022 will be processed under special consideration with a daily rate of HK\$143.

*The 3rd phase of residence period for graduating students in 2021/2022 will be ended on 31 July 2022.

Students should submit online application (<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13648687>) to the College during the designated application period. No late application will be accepted.

Successful applicants should settle the hostel fee according to the instruction of payment method by CUSIS. If payment is not made by the payment deadline, it is assumed that the applicant would give up the offer.

- (3) To avoid the spread of COVID-19, summer residence will be available for applicants who have considerate needs to stay in hostels. Applicants are suggested to state clearly their reasons/ needs for summer residence on the application form with supporting documents if available.
- (4) Non-local students who will come back to Hong Kong for summer residence should fulfill Hong Kong Government's quarantine order prior to checking into College's hostel.

For students of New Asia College only

二〇二二年暑期住宿申請須知

申請日期	公佈申請結果日期
二〇二二年四月二十五日至五月六日	二〇二二年五月中旬 (有待確定)

- (1) 本學年下學期住宿期將於二〇二二年五月二十一日（星期六）下午三時結束。宿舍隨即關閉進行清潔工作。
- (2) 暑宿期及宿費如下：

暑宿期	宿費
第一期 21/05/2022 – 11/06/2022 (21 天)	HK\$1,470
第二期 11/06/2022 – 09/07/2022 (28 天)	HK\$1,960
第三期* 09/07/2022 – 06/08/2022 (28 天)	HK\$1,960

以上三段暑期宿費以每宿位每晚HK\$70計算。06/08/2022後的住宿必須特別申請而其每日宿費為HK\$143。

*2021/2022畢業班同學的第三期暑宿期於七月三十一日終止。

同學可透過網上表格 (<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13648687>) 於申請日期內向書院呈交申請，逾期不予受理。

成功獲得暑期宿位者須於指定時間內繳交宿費，逾期不繳，作放棄宿位論。大學財務處將以電郵方式通知同學相關繳費事宜。

- (3) 因應新型冠狀病毒病之疫情，本院將按同學的住宿需要而審批申請。申請人必須於申請表格內詳列其暑宿需要，如有需要，請提供相關之證明文件供書院考慮。
- (4) 成功申請暑期住宿的非本地同學如由外地回港，必須先完成香港政府規定之強制檢疫，方可入住本院之宿舍。

不接受非本院同學申請